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273. Velkommen til Bjørn 
 
274. Budgethøringssvar –  
 
Gulvvask og vinduesvask reduceres– godt at prioritere i indskolingen hvor børnene ofte bruger 
gulvet.  
 
Det er ok at bruge en del af løftmidlerne til en analyse af sammenhængen mellem almen og 
specialområdet så det kommer børn med særlige behov til gode. Der bliver lavet et fælles skriv 
som svar på dette. Vi synes det er positivt med en analyse af inklusionsdelen, problematisk at 
penge tages fra de midler der skal bruges på ”varme” hænder”. 
  
275. Skoleårets start 
Første skoledag – Gik godt – rød løber – stor forældredeltagelse, god stemning 
 
Læringsportaler - Clio er valgt efter vurderinger fra forskellige fagudvalgsgrupper, det betyder 
samtidigt at Gyldendal og alinea udgår.  
Man har efterfølgende valgt at lave et nyt udbud i dansk – mellem Alinea og Gyldendal 
I forhold til kulturfagene blev det Alinea 
Der bliver åbnet for de portaler man har brugt i 8. klasse så man kan anvende dem i 
eksamenssammenhæng. 
Processen har været meget forsinket hvilket medfører forsinkelser i årsplanerne 
 
 
276. Vikardækning 
Louise reviderer og udsender 
 
277. Fagfordelingsprincip 
Louise reviderer og udsender 
 
278. Nyt fra   

 Formanden: Vi laver et skriv til budgetsvar 
  

 Ledelsen:  Vi vil gerne tilbyde forplejning til alle sb møder. Vi taler med Jannie om 
muligheder. 

  
 Medarbejderne:  God opstart uden restriktioner 

  
 Eleverne:   
 
 Andre:   

 
 
279. Diætliste  
 
 



 
280. Punkter til kommende møder:  

 Fagudvalg(apps) – on board  
 Fagfordeling videre……. 
 Mobiltelefoner 
 Forplejning 
 

 

 


